
                                                                                           Gliwice, 15.04.2025 r.  

 

           Sz. P. 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

Do Wydziału NA  

 

Uchwałą Rady Miasta Gliwice nieruchomość przy ul. Żeromskiego 21 -29                    

SIM Śląsk Północ SP. z o.o. z siedzibą w Lublińcu. 

Zarząd spółki poinformował mnie w piśmie z dnia 14.01.2025 r. że sprawa 

wniesienia w/w nieruchomości aportem do spółki SIM powinna być 

sfinalizowana do końca I kwartału tego roku. 

W piśmie z dnia 08.04.2025 zarząd SIM poinformował mnie, że sprawa aportu 

dalej jest procedowana. 

 

Proszę udzielić mi odpowiedzi:  

- kiedy zakończy się proces? 

 

Dlaczego pytam? 

Bo mieszkańcy po otrzymaniu informacji, że nieruchomość po wielu latach 

została przekazana przez SRK Gminie Gliwice pytają co dalej? 

Ja sam po przegłosowaniu uchwały byłem nastawiony na szybki proces 

przekazania nieruchomości do SIM i rozpoczęcia prac wyburzeniowych. 

 

 

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 

 

 


